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1. Mötets öppnande 
Mötet öppnas.  

 
2. Val av ordförande och vice ordförande 
Leif Johansson väljs till ordförande och Clarence Kopparberg till 
vice ordförande för året 2024. 
 
3. Fastställande av dagordning  
Föreslagen dagordning fastställs.  
 
4. Val av justerare 
Clarence Kopparberg och Leif Johansson.  
 
5. Föregående protokoll 
Rådet godkänner förgående protokoll.  
 
6. Förvaltningen rapporterar 
Avdelningschef Lena Hedin informerar om att arbetet förflutit väl 
under jul- och nyårshelgerna inom äldreomsorgen och övriga 
avdelningar. Sex nya bostäder inom gruppbostadområdet har 
startats upp, och övriga övergångar för de boenden som fortsatt är 
på entreprenader där nya aktörer upphandlats har fungerat väl.  
 
Lena fick en fråga huruvida stadsdelen har äldrelots och meddelade 
att så är fallet.  
 
Diskussion förs gällande rådets protokoll. Resultatet av 
diskussionen är att protokollet ska vara informativt och rådets 
synpunkter på de ärenden som nämnden ska fatta beslut i ska 
framkomma på ett tydligt sätt.  
 
7. Frågor inför nämndsammanträdet 25 januari 2024 
 
§ 7 Verksamhetsplan 2024 för Skarpnäcks stadsdelsnämnd 
Lena Hedin presenterar verksamhetsplanens huvudsakliga punkter i 
en Powerpointpresentation för rådet. 
 
Rådet ställer frågor om olika utgiftsposter och hur budgeten 
används. Lena informerade de ekonomiska förutsättningarna och 
hur prisjusteringarna för utförarna ser ut.  
 
På området äldreomsorg och utförarverksamhet inom 
funktionsnedsättning och temat God och nära vård lyfte rådet åter 
frågan om relationen mellan kommun och region, och att även de 
personer som ännu inte finns i en vårdplanering bör få hjälp när 
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regionens ansvar för vård tar slut. Rådet konstaterar att god och nära 
vård innebär stora insatser avseende planering och samordning.  
 
På området invid och familjestöd fick Lena frågan huruvida vi har 
resurser att hjälpa utrikesfödda kvinnor som är analfabeter. Lena 
meddelade att det finns samarbete med utbildnings- och 
arbetsmarknadsförvaltningen, och att vi har stadsdelsmammor vars 
uppdrag är att möta personer i samhället som kan behöva stöd i 
olika kontakter.  
 
Fråga om arbetet mot bedrägerier och kontanthantering i 
hemtjänsten och att det innebär risker. Lena meddelar att det finns 
särskild rutin för arbetet med kontanter. 
 
§ 8 Revisionsrapport nr 3/2023 för yttrande 
Rådet har inga synpunkter, men för en diskussion om de svårigheter 
som kan uppstå med målkonflikter mellan ekologiska värden och 
bostads- och arbetsmarknaden å andra sidan.  
 
§ 9 Redovisning av stadsbidrag för personligt ombud 2023 
Rådet har inga synpunkter men får förtydliganden i delar gällande 
budget och tilldelning.  
 
§ 10 Ansökan om stadsbidrag för personligt ombud 2024 
Rådet har inga synpunkter. 
 
§ 11 Svar på skrivelse om vision – inte en enda Skarpnäcksunge 
rekryterad till kriminella nätverk 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 12 Svar på skrivelse om vision – inte en enda Skarpnäcksunge 
rekryterad till kriminella nätverk 
Rådet har inga synpunkter förutom att rubriken kan indikera att det 
endast skulle gälla unga i Skarpnäck och inte avse hela stadsdelen, 
och att rubriken även kan bidra till stigmatisering.  
 
Rådet ställer frågor till Lena för att få vissa förtydliganden gällande 
exempelvis socialtjänstens arbetssätt och samarbete med 
civilsamhälle.  
 
§ 13 Remiss ändring av reglementen för vissa facknämnder och 
stadsdelsnämnder, KS 2023/1225 
Rådet har inga synpunkter. 
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§ 14 Remiss promemorian om ett förtydligat brottsförebyggande 
ansvar för socialnämnden. KS 2023/1369 
Rådet har inga synpunkter.  
 
 § 15 Inkomna och utgående skrivelser från medborgare, 
protokollsutdrag m.m. enligt lista 
Rådet har inga synpunkter.  
 
§ 16 Inkomna medborgarförslag enligt lista 
Rådet har inga synpunkter, men efterfrågar mer information 
gällande Björkhagens fritidsgård. Lena informerade att fritidsgården 
ska flytta men att det inte är beslutat var.   
 
8. Rapporter 
Inga rapporter.  
 
Övriga frågor- *balanslistan. 
Rådet ger sitt medgivande till att medlemmarnas telefonnummer 
och e-postadresser distribueras via e-post inom rådet.  
 
Justeras via e-post: 
 
Clarence Kopparberg 
 
Leif Johansson  
 
Sekreterare Julia Ögren 
 
 
 



Underskriftens äkthet valideras här: https://underskriftpas.stockholm.se/validera  
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